
Kommunaludvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 11. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Spørgsmål 44
Kan ministeren oplyse, hvor meget ekstra borgerne i Lyngby-Taarbæk Kom-
mune forventes at komme til at betale i grundskyld i 2015 i forhold til i 2011?
Kan ministeren samtidig oplyse, hvor stor en andel af denne ekstraregning
som går til Lyngby-Taarbæk Kommune, og hvor stor en andel der går til udlig-
ning til andre kommuner og til statskassen? Hvor stor ville ekstraregningen
have været, hvis ikke kommunen havde besluttet at sænke grundskyldspro-
millen i de kommende år? Spørgsmålet bedes også besvaret for 2016 og
2017 (stadig med 2011 som sammenligningsår).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Charlotte
Dyremose (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på kfchdy@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Helle Løvgreen Mølvig
formand
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